
Protokół Nr 28/09 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 22 kwietnia  2009 r.

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zamknięcie posiedzenia godz. 915

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec, który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z lista obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski oraz w
części posiedzenia dotyczących spraw finansowych Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
Na  podstawie  listy  obecności  przewodniczący  stwierdził  quorum  przy  którym  komisja  mogła
obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 30 kwietnia   2009 r. 
4.Ocena realizacji budŜetu gminy za rok 2008
   Opinia komisji  
5.Wniosek komisji w sprawie udzielenia ( nie udzielenia ) Wójtowi Gminy absolutorium 
    z tytułu wykonania budŜetu  za rok 2008 
6.Kontrola działalności Wójta Gminy Stargard Szczeciński za rok 2008 w kontekście 
  zapisów ustawy o gospodarowaniu nieruchomościami z 21 sierpnia 1997 roku ( Dz. U .  
  z 2004 r. nr 261 , poz. 2603 ze zm.), a takŜe  Uchwały Rady Gminy Stargard Szczeciński 
  z dnia 16 września 2005 roku w sprawie określenia zasad gospodarowania 
  nieruchomościami do zasobu gminnego
  Informacja komisji na sesję z przeprowadzonej kontroli 
7.Sprawy róŜne 
8.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół Nr 27/09 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej sesji ,
komisja je przeanalizowała , uzyskując odpowiedzi na pytania , uwagi czy wątpliwości
zaopiniowała jak niŜej : 
- projekt uchwały Nr XXVII/211/09 w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego 
Skarbnik Gminy omówiła w/w projekt uchwały .
Radny Lutyński – zapytał się po co ten projekt uchwały skoro w uchwale budŜetowej upowaŜnia się
Wójta do zaciągania kredytów na pokrycie deficytu budŜetowego.
Skarbnik Gminy wyjaśniła ,Ŝe jest to upowaŜnienie do zaciągania kredytu  na pokrycie deficytu
budŜetu występującego w ciągu roku budŜetowego  – deficytu przejściowego.
Radny Edward Lutyński – m.in. powiedział ,Ŝe ma podjąć decyzję czy wyraŜam zgodę czy nie i
tutaj radny zapytał się,  czy gmina będzie miała moŜliwość  spłacenie tego kredytu i z czego będzie
spłacany, bo moŜe zabraknąć na oświatę  ?
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Skarbnik Gminy odpowiedziała ,Ŝe w projekcie uchwały pisze o sfinansowaniu tego deficytu , iŜ
będzie to z dochodów własnych.
Komisja w głosowaniu 2 głosami  „za”  pozytywnie  zaopiniowała projekt  uchwały  przy jednym
głosie „ wstrzymującym się „ .
-  projekt  uchwały Nr XXVII/212/09  w sprawie przystąpienia  do sporządzenia zmiany Studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Stargard  Szczeciński  w
obrębach geodezyjnych Grabowo i Małkocin
Członkowie komisji pozytywnie odnieśli się do lokalizacji elektrowni wiatrakowych i pozytywnie
zaopiniowali w/w projekt uchwały . 
-  projekt  uchwały  Nr  XXVII/213/09  w  sprawie  oddania w  uŜyczenie   na  czas  nieokreślony
nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy  Stargard  Szczeciński  –  komisja  po
wysłuchaniu uzasadnienia przedstawionego przez zastępcę wójta, pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały . 
Ad.4
Przewodniczący komisji  poprosił  członków komisji  o zgłaszanie pytań  i  uwag do otrzymanego
sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu Gminy Stargard Szczeciński za 2008 rok .
Radna  Ewa  Domańska  zabierając  jako  pierwsza  głos  powiedziała  ,Ŝe  komisja  na  bieŜąco
informowana była o realizacji budŜetu i oceniała jego wykonanie  , zmiany w trakcie dokonywane
były  do  istniejących  wówczas  potrzeb  i   jak  powiedziała  radna  nie  ma Ŝadnych  uwag  co  do
wykonania budŜetu gminy za rok 2008 .
Radny Edward Lutyński – zabierając głos powiedział ,Ŝe po to uchwala się budŜet , aby były pewne
ramy dla działania wójta i aby był realizowany , a po siedmiu nowelizacjach musi się zgadzać .
Kolejno radny odnosząc się do wykonania budŜetu za rok 2008  m.in. powiedział o wpływach ze
sprzedaŜy majątku gminy w tym ze sprzedaŜy nieruchomości , gdzie wpływy wykonane są w 50 % ,
iŜ przeznacza się do sprzedaŜy coś co nie znajduje nabywcy np. sala w Grabowie , pozbywa się
działki 0,5 ha za 30 tys. zł , planuje się w budŜecie określone inwestycje , a potem raptem zmienia
się, bo pojawiają się następne , koszt boiska Orlika to 2 mln zł , a miał być tańszy .
Wójt Gminy – odnosząc się do boiska sportowego Orlik wyjaśnił  ,Ŝe boisko to kosztowało gminę
1,4 mln zł- tak jak w gminach sąsiednich plus koszt uzbrojenia terenu ,  z którego skorzystają
mieszkańcy  .
Przewodniczący  komisji  poinformował  ,Ŝe  opinie  dwóch  pozostałych  komisji  rady  gminy  są

pozytywne i Ŝe jako przewodniczący komisji nie ma uwag do wykonania budŜetu gminy za rok
2008.
Po zakończeniu dyskusji nad rozpatrzeniem sprawozdaniem z wykonania budŜetu gminy za 2008
rok  przewodniczący komisji  podał  do  protokołu  opinię  komisji  przyjętą  w  głosowaniu  ,  gdzie
dwóch członków wypowiedziało się”  za „  pozytywnym zaopiniowaniem ,przy jednym głosie  '
„wstrzymującym się „  w brzmieniu jak niŜej :
Komisja Rewizyjna po rozpatrzeniu sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu Gminy Stargard
za rok 2008 i zapoznaniu się z opinią komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu i opinią
komisji  socjalno-porządkowej i  oświaty  ,  pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu Gminy
Stargard Szczeciński za 2008 rok . 
Ad.5
W zawiązku z pozytywną opinią komisji, przewodniczący odczytał Wniosek Komisji Rewizyjnej
Rady  Gminy  Stargard  Szczeciński  z  dnia  22  kwietnia  w  sprawie  udzielenia  Wójtowi Gminy
Stargard Szczeciński absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za 2008 rok .
Komisja w głosowaniu przyjęła wniosek, dwoma głosami „ za” i jednym głosie „ wstrzymującym
się” .
Dwóch  członków komisji  podpisało  wniosek  i  zgodnie  z  obowiązującymi  przepisami  wniosek
zostanie przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie celem  zaopiniowania . 
Przewodniczący  komisji  przypomniał  ,Ŝe  projekt  uchwały  Nr  XXVII/210/09  w  sprawie
absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za rok 2008- zgodnie z wnioskiem jest za udzieleniem 
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absolutorium.  
Ad.6
Zastępca  Wójta  Jerzy  Makowski  poinformował  ,Ŝe  dla  potrzeb  kontroli  została  przygotowana
informacja dla członków komisji  .
Radny Edward Lutyński zapytał się przewodniczącego komisji czy zgodnie z  § 47 ust.2 Statutu
Gminy został  powiadomiony o kontroli   przewodniczący rady i  wójt  gminy ,  Ŝe powinien być
opracowany regulamin kontroli i naleŜy  sporządzić protokół z przebiegu kontroli  .
Przewodniczący  komisji  odpowiedział  ,Ŝe  na  sesji  była  informacja  przewodniczącego  rady  o
kontroli wynikającej z planu pracy rady i powiadomił ustnie przewodniczącego i wójta .
Radny Edward Lutyński wymienił z jakimi zagadnieniami komisja chciała  by się  zapoznać:

– z ewidencją nieruchomości będących w zasobie gminy- prowadzenie tej ewidencji wynika z
przepisów ustawy o gospodarce nieruchomościami jak zaznaczył radny,

– czy sporządzane są plany wykorzystania zasobu nieruchomości ,
– w ramach opłaty adiacenckiej , czy pobierano opłatę adiacencką  z tytułu  wzrostu wartości

nieruchomości – z tytułu infrastruktury technicznej , po wejściu w Ŝycie uchwały rady w tej
sprawie .

Ponadto radny zaproponował , aby w  zakresie  kontroli znalazły się : 
– materiały związane ze sprzedaŜą nieruchomości wykazanych w tabeli nr 1 informacji ,
– umowy dzierŜawy wykazane w pkt  11 ,12 i 13 

Komisja uzgodniła termin posiedzenia w celu dokonania kontroli i jest to 29 kwietnia 2009 r. o
godz. 800    

Ad.7
Przewodniczący  komisji  zapytał  się  jak  długo  będzie  trwał  objazd  do  Witkowa w  związku  z
pracami związanymi z  budową obwodnicy .
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe był planowany wstępnie na 3 miesiące. 
Ad.8 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec podziękował
wszystkim za udział i  zamknął posiedzenie .

Protokołowała :                                                                                      Przewodniczący Komisji 
Z . Stoczkowska                                                                                          Bronisław Jurec 
Data sporządzenia :                                                                                 Data podpisania : 
2009.04.22                                                                                               2009. …..................

 


